

聖徒交通 Announcements

一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。

We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.

二、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。(禱告聚會在梁弟兄家舉行)

May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our Tuesday night prayer meeting held at Brother Timothy Liang's house.

三、本週讀經聚會將交通「哥林多後書」第一章，歡迎弟兄姊妹一同來分享主的話。

1. 週五晚間聚會在梁家聲弟兄家舉行，6:45 pm 晚餐，7:30 pm 聚會 (909)468-5652

2. 週六晚間聚會在傅梁耐麗姊妹家舉行，6:00 pm 晚餐，7:00 pm 聚會 (562)694-5589

Friday night Bible study will be held at Timothy Liang's house, dinner will be served at 6:45 p.m., and meeting starts at 7:30p.m. English meeting will be held at Louis Xu's house. (www.east.casgv.org for map)

四、我們將在本月三十一日(主日)舉行福音聚會，將邀請高蔡月桂姊妹作見證，盼弟兄姊妹為聚會禱告並多邀親友參加。

A gospel meeting will be held in the morning of July 31, Sunday. Sister Paula Kao will share her testimony. Please pray for the meeting and invite friends to come.

五、六月份收支明細表張貼在公告欄，感謝主的預備並請繼續關心神家的需要。

The detail Income Statement of June 2005 is posted on the bulletin board.

總收入 Net Income: \$17,890.70

總支出 Net Expenses: \$10,714.80

總結餘 Net Balance: \$ 7,175.90

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley



主日敬拜聚會

Sunday Worship

10:00a.m. 擘餅聚會 Breaking of Bread

福音班 Gospel Class

10:45a.m. 信息聚會 Message Meeting

兒童主日學 Sunday School

週二禱告聚會

Tuesday Prayer Meeting

7:30p.m. 敬拜及代禱 Worship and Pray

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m. 聚會 Worship and Study

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768

Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Tel: (909) 468-5652 / (909) 569-5288

Website: www.east.casgv.org

亞 4:10 誰藐視這日的事為小呢。這七眼乃是耶和華的眼晴、遍察全地。見所羅巴伯手拿線鉞、就歡喜。

"Who despises the day of small things? Men will rejoice when they see the plumb line in the hand of Zerubbabel. ("These seven are the eyes of the LORD, which range throughout the earth.")"

二〇〇五年七月十日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會：

冷晶，錢弘

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：錢弘（155）

翻譯：梁殷宗宣

信息：梁家聲

報告：沈保羅

主題：忍耐等候主來

經節：

雅 5:7 弟兄們哪、你們要忍耐、直到主來。看哪、農夫忍耐等候地裏寶貴的出產、直到得了秋雨春雨。

雅 5:8 你們也當忍耐、堅固你們的心、因為主來的日子近了。

雅 5:9 弟兄們、你們不要彼此埋怨、免得受審判。看哪、審判的主站在門前了。

啓 22:7 看哪、我必快來。凡遵守這書上豫言的有福了。

啓 22:12 看哪、我必快來。賞罰在我、要照各人所行的報應他。

啓 22:13 我是阿拉法、我是俄梅戛、我是首先的、我是末後的、我是初、我是終。

啓 22:14 那些洗淨自己衣服的有福了、可得權柄能到生命樹那裏、也能從門進城。

啓 22:20 證明這事的說、是了。我必快來。阿們。主耶穌阿、我願你來。

July 10, 2005

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Jing Leng, Joseph Chien
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Joseph Chien; Interpreter: Michelle Liang

Message: Timothy Liang; Announcer: Paul Shen

Sermon: Patiently Wait for the Lord's Coming

Scriptures:

Jas 5:7 Be patient, then, brothers, until the Lord's coming. See how the farmer waits for the land to yield its valuable crop and how patient he is for the autumn and spring rains.

Jas 5:8 You too, be patient and stand firm, because the Lord's coming is near.

Jas 5:9 Don't grumble against each other, brothers, or you will be judged. The Judge is standing at the door!

Rev 22:7 "Behold, I am coming soon! Blessed is he who keeps the words of the prophecy in this book."

Rev 22:12 "Behold, I am coming soon! My reward is with me, and I will give to everyone according to what he has done.

Rev 22:13 I am the Alpha and the Omega, the First and the Last, the Beginning and the End.

Rev 22:14 "Blessed are those who wash their robes, that they may have the right to the tree of life and may go through the gates into the city.

Rev 22:20 He who testifies to these things says, "Yes, I am coming soon." Amen. Come, Lord Jesus.